
Indkaldelse til afd. bestyr. møde i Søndergården I + II, mandag. 

d.29.06.20 kl.19.00 hos Grethe. 

Vi samler trådene fra mødet to.d.23.04.20 med vores direktør Ebbe 

Frank og Annette fra admin:  

Her gennemgik Ebbe Frank årsregnskabet for 2019, ligeledes udkastet 

til driftsbudget for 2021, samt vedligeholdelsesbudgettet for 2021 – 

2030. Det affødte forskellige spørgsmål fra vores side, som vi fik 

fyldestgørende svar på. Vi henviser i øvrigt til det ordinære afd. møde, 

der finder sted to.d.03.09.20.   

Afd. bestyrelsen fremkom med en række spørgsmål samlet fra vores 

møder gennem året. 

P-skilt i Søndergården. Anmodningen blev afslået, da der på 

nuværende tidspunkt ikke skønnes at være et reelt behov for det. 

Svaret meddeles lejerne i førstkommende Nyhedsbrev. 

Velkomstbrev og evt. velkomstgave til nye lejere. Velkomstbrevet blev 

imødekommet. Vibeke kommer med et udkast. Velkomstgaven 

overvejes endnu en gang. 

Fugato ødelægger forhaverne. Punktet blev flyttet til Markvandringen 

ti. d.19.05.20. 

Vi klagede vores nød over at pengekassen var tom, så vi i denne 

periode havde været afskåret fra at arrangere noget for lejerne. Det 

udløste et formelt budget på 5000 kr. fra Ebbe Frank, som vi kan bruge 

efter behov. Tak for det! Vi går nu i tænkeboks og vurderer, hvad vi har 

mulighed for, når myndighedernes corona-krav også skal overholdes. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet d. 24.02.20. 

2. Evaluering af mødet med Ebbe Frank og Annette 

3. Markvandringen d. 19.05.20 

4. Planlægning af det ordinære afd. møde d. 03.09.20. 

5. Sommerarrangement eller ej. 

6. Evt. 


